
  
 
 
 
Kommunfullmäktige 2024-02-26 
 
Fråga till Fredrik Schlyter gällande potthål 
 
Vintern har varit tuff mot trottoarer, cykelbanor och icke minst mot gatorna i vår kommun. 
Dessa hål som uppkommer vid snöröjning och för den delen rotskador sedan tidigare gör att 
på många ställen är trafiksäkerheten i fara. Det är ingen investering som kan stå tillbaka, 
inget underhåll som kan vänta. Nästa alla man pratar med är frustrerade och irriterade över 
statusen. Att åtgärda detta måste ha hög prioritet. 
 
 
MIN FRÅGA ÄR: 
 
Finns det tillräcklig budget för att åtgärda detta underhåll i årets budget? 
 
 
Patrik Holmberg (C) 
 

Fråga
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